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SMILTENES NOVADA PAŠVALDĪBAS DOME 
Reģ. Nr.90009067337, Dārza iela 3, Smiltene, Smiltenes novads, LV-4729 

tālr.: 64774844, e-pasts: pasts@smiltenesnovads.lv 

 

Sociālo un medicīnas jautājumu pastāvīgās komitejas sēdes 

PROTOKOLS 

 

2024. gada 12. marts Nr. 2024-SMJ-3  
 

Norises vieta: Dārza ielā 3, Smiltenē 

Sēde sasaukta: plkst. 9.00 

Sēde atklāta: plkst. 9.05 
 

Sēdi vada Komitejas priekšsēdētāja Astrīda Harju 
Sēdi protokolē Kancelejas un personāla nodaļas sekretāre Valda Pētersone 

Sēdes gaita tiek ierakstīta audio formātā. 

 

Piedalās deputāti:  Ainārs Mežulis 
 

Piedalās deputāti attālināti: 

Andris Abrāmovs, Gita Mūrniece, Dainis Aļeksējevs, Elgars Felcis 
 

Nepiedalās:  

Mārtiņš Vīgants 
 

Citi deputāti:  

Inga Ērgle 

 

Piedalās darbinieki:  

Izpilddirektors Andris Lapiņš, Juridiskās nodaļas jurists Ingmārs Garais, Finanšu nodaļas 

vadītājs Jānis Adienis, Sociālā dienesta vadītāja Inta Siliņa, Komunikācijas nodaļas 

komunikācijas un mārketinga speciāliste Madara Mūrniece-Krūmiņa, Izglītības pārvaldes 

vadītājs Edgars Roslovs 

 

               

DARBA KĀRTĪBA 

 1. Par darba kārtību 

 Ziņo Astrīda Harju 

2. Informatīvs jautājums - par Smiltenes novada pašvaldības līdzdalības 

kapitālsabiedrībā izvērtējumu Sabiedrības ar ierobežotu atbildību “GATARTAS 

PAKALPOJUMU AĢENTŪRA” dibināšanai 

 Ziņo Aivars Damroze 

3. Par dalību projekta “PROTI un DARI” īstenošanā 

 Ziņo Inta Siliņa 

4. Par Smiltenes Daudzfunkcionālā pakalpojuma centra nosaukumu 

 Ziņo Inta Siliņa 
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5. Par sabiedrībā balstītiem sociāliem pakalpojumiem Daudzfunkcionālajā pakalpojuma 

centrā Smiltenē 

 Ziņo Inta Siliņa 

6. Par pārbaudes veikšanu projekta īstenošanas vietā projektam Nr. 9.3.1.1/19/I/049“ 

Sociālo pakalpojumu infrastruktūras attīstība Smiltenes novadā” par projekta 

īstenošanu, finansējuma saņemšanu un projekta uzraudzības nosacījumiem 

 Ziņo Inta Siliņa 

7. Par biedrības “Latvijas Daudzbērnu ģimeņu apvienības”aicinājumu izvirzīt 

pašvaldībā dzīvojošu ģimeni nominācijai “Latvijas Goda ģimene 2024” titulam 

 Ziņo Inta Siliņa 

8. Par Smiltenes novada pašvaldības darba grupas bērnu tiesību aizsardzības jomā 

sadarbībā ar Nodibinājumu “Centrs Dardedze” informāciju 

 Ziņo A.Harju 

9. Par pašvaldības brīvprātīgajām iniciatīvām  daudzbērnu ģimeņu atbalstam 

 Ziņo Inta Siliņa 

10. Par ēdināšanas maksas atvieglojumu noteikšanu izglītojamajiem 

 Ziņo Edgars Roslovs 

 

 

1. Par darba kārtību 

 Ziņo Astrīda Harju 

 

A. Harju aicina deputātus apstiprināt sagatavoto komitejas sēdes darba kārtību. 
 

Atklāti balsojot ar 6 balsīm “Par”  (Ainārs Mežulis, Andris Abrāmovs, Astrīda Harju, Dainis 

Aļeksējevs,  Elgars Felcis, Gita Mūrniece) "Pret" – nav, "Atturas" – nav, 

Komiteja nolemj: apstiprināt sēdes darba kārtību 

 

 2. Informatīvs jautājums - par Smiltenes novada pašvaldības līdzdalības 

kapitālsabiedrībā izvērtējumu Sabiedrības ar ierobežotu atbildību “GATARTAS 

PAKALPOJUMU AĢENTŪRA” dibināšanai 

 Ziņo Aivars Damroze 

 

A.Damroze ziņo, ka ir  sagatavots izvērtējums un nosūtīts uz Konkurences padomi.  

 

 3. Par dalību projekta “PROTI un DARI” īstenošanā 

 Ziņo Inta Siliņa 

 

I.Siliņa ziņo, ka plānots startēt projekta “PROTI un DARI” turpinājumā, kas paredzēts 

jauniešiem no 15-29 gadu vecumam, kuri nestrādā un nemācās.  

A.Mežulis jautā, cik tādu jauniešu ir mūsu novadā.  

I.Siliņa atbild, ka ir diezgan daudz, bet liela daļa no tiem nav motivēti kaut kur piedalīties, tāpēc 

uz šo brīdi tie varētu būt 4.  

D.Aļeksējevs jautā par cilvēkresursu izmantošanu.  

I.Siliņa norāda, ka tie ir mentori, kuri jauniešiem palīdz un seko līdz tam, ko viņi dara. Tie būs 

sociālie darbinieki. 

G. Mūrniece jautā par sociālo darbinieku noslogojumu, vai viņi to spēs apvienot. 

I.Siliņa  skaidro, ka, ja šajā gadā tie ir 4 jaunieši, tad tas nebūs pārāk liels apjoms. 

D.Aļeksējevs jautā, vai ir kāds pozitīvs piemērs no pirmās kārtas. 
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I.Siliņa atbild, ka visi rezultējās pozitīvi, bet nav zināms vai šis rezultāts arī uz šo brīdi ir 

pozitīvs. 

Līdz domes sēdei noskaidros. 

 

Atklāti balsojot ar 6 balsīm “Par”  (Ainārs Mežulis, Andris Abrāmovs, Astrīda Harju, Dainis 

Aļeksējevs,  Elgars Felcis, Gita Mūrniece) "Pret" – nav, "Atturas" – nav, 

Komiteja nolemj: virzīt uz Finanšu komiteju 

 

 4. Par Smiltenes Daudzfunkcionālā pakalpojuma centra nosaukumu 

 Ziņo Inta Siliņa 

 

I.Siliņa ziņo, ka norisinājās atkārtots publiskais balsojumus par Smiltenes Daudzfunkcionālā 

pakalpojuma centra nosaukuma izvēli, piedāvājot iedzīvotājiem 3 jaunus variantus, jo iepriekš 

izvirzītie jau bija saistīti ar līdzīgiem pakalpojumu sniedzējiem.   

M.Mūrniece-Krūmiņa ziņo, ka balsojums norisinājās no 6.-10. martam un pārliecinoša 

iedzīvotāju izvēle bija par labu nosaukumam “Īve”.  

Tā arī turpmāk sauksies Smiltenes Daudzfunkcionālais pakalpojumu centrs. 

 

Atklāti balsojot ar 6 balsīm “Par”  (Ainārs Mežulis, Andris Abrāmovs, Astrīda Harju, Dainis 

Aļeksējevs,  Elgars Felcis, Gita Mūrniece) "Pret" – nav, "Atturas" – nav, 

Komiteja nolemj: apstiprināt Smiltenes Daudzfunkcionālā pakalpojuma centra 

nosaukumu “Īve” 

 

 

 5. Par sabiedrībā balstītiem sociāliem pakalpojumiem Daudzfunkcionālajā pakalpojuma 

centrā Smiltenē 

 Ziņo Inta Siliņa 

 

I.Siliņa ziņo, ka centrs jau darbojas. Grupu dzīvokļos ir vēl 2 brīvas vietas. Vērsīsies pie valsts 

pansionātiem, kuros izmitināti Smiltenes novada iedzīvotāji, lai piesaistītu tos izvēlēties 

Smilteni.  

A. Mežulis jautā par bērniem. 

I. Siliņa skaidro, ka bērni ir, bet viņi visi apmeklē izglītības iestādes. Beidzoties skolai, vecāki 

nav gatavi organizēt transportu uz pakalpojumu centru. Ir lūguši Sociālā dienesta palīdzību 

bērnu nogādāšanai. Šonedēļ bērnus ved sociālie darbinieki. 

A.Mežulis jautā, kā aizpildīsim centru, ja nebūs klientu. 

I.Siliņa norāda, ka uz šo brīdi novada iedzīvotāji vēl pie tā nav pieraduši, bet balstoties uz 

pieredzi citos centros, visi ir pilni un ir rindas. Līdz ko cilvēki pieradīs, tas mainīsies. 

A.Mežulis norāda, ka ir jādomā par transporta jautājumu. 

I.Siliņa ziņo, ka “Cerību spārni” aktīvi strādā un plāno arī tirgot Daudzfunkcionālajā 

pakalpojuma centrā ražotos priekšmetus Smiltenes ziedu veikalā. Norit vairākas aktivitātes un 

ekskursijas.  

A.Harju piebilst, ka “Cerību spārni” vēlas organizēt labdarības koncertu Smiltenes pilsētas 

svētku ietvaros. 

 

 6. Par pārbaudes veikšanu projekta īstenošanas vietā projektam Nr. 9.3.1.1/19/I/049“ 

Sociālo pakalpojumu infrastruktūras attīstība Smiltenes novadā” par projekta 

īstenošanu, finansējuma saņemšanu un projekta uzraudzības nosacījumiem 

 Ziņo Inta Siliņa 
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I.Siliņa ziņo, ka 26. martā notiks pārbaude par projekta Nr. 9.3.1.1/19/I/049 “Sociālo 

pakalpojumu infrastruktūras attīstība Smiltenes novadā” īstenošanu, finansējuma saņemšanu un 

projekta uzraudzības nosacījumiem. 

 

 7. Par biedrības “Latvijas Daudzbērnu ģimeņu apvienības”aicinājumu izvirzīt 

pašvaldībā dzīvojošu ģimeni nominācijai “Latvijas Goda ģimene 2024” titulam 

 Ziņo Inta Siliņa 

 

I.Siliņa ziņo, ka ir saņemts uzaicinājums no biedrības “Latvijas Daudzbērnu ģimeņu apvienība” 

izvirzīt pašvaldībā dzīvojošu ģimeni nominācijai “Latvijas Goda ģimene 2024”. Jāatrod 

risinājums līdz 2.aprīlim. Aicinās pagastu pārvaldes izvirzīt kandidātus.  

A.Mežulis norāda, ka šis uzdevumus jāuztic pagastu pārvaldniekiem sadarbībā ar izglītības 

iestāžu direktoriem. 

I.Siliņa aicina iesaistīties arī Izglītības pārvaldi. 

I.Ērgle jautā par to, kurš par to būs atbildīgs Smiltenes pilsētā. 

I.Siliņa atbild, ka izglītības iestāžu vadītāji sadarbībā ar Sociālo dienestu. 

 

 8. Par Smiltenes novada pašvaldības darba grupas bērnu tiesību aizsardzības jomā 

sadarbībā ar Nodibinājumu “Centrs Dardedze” informāciju 

 Ziņo A.Harju 

 

A.Harju ziņo, ka jūnijā jānoslēdzas darba grupas darbam un jābūt gatavam prevensijas plānam. 

Norisināsies konference, ko organizē Nodibinājumu “Centrs Dardedze” kopā ar Smiltenes 

novada pašvaldību, Smiltenes vidusskolā. Piedalīsies politiķi no vairākām ministrijām un visi 

tie, kuri strādā ar nepilngadīgiem bērniem.  

 

 9. Par pašvaldības brīvprātīgajām iniciatīvām  daudzbērnu ģimeņu atbalstam 

 Ziņo Inta Siliņa 

 

I.Siliņa ziņo, ka biedrība “Latvijas Daudzbērnu ģimeņu apvienība” aicināja iesniegt apkopotu 

informāciju par pašvaldības brīvprātīgajām iniciatīvām daudzbērnu ģimeņu atbalstam. 

Sociālais dienests visu nepieciešamo informāciju ir iesniedzis.  

 

 10. Par ēdināšanas maksas atvieglojumu noteikšanu izglītojamajiem 

 Ziņo Edgars Roslovs 

 

E.Roslovs ziņo, ka tika veikts aptuvens apkopojums par to, cik bērnu no citām pašvaldībām 

mācās mūsu izglītības iestādēs, kuri ir no daudzbērnu ģimenēm. Pašvaldība savā novadā 

deklarētos bērnus finansiāli atbalsta, bet to nedara citi novadi tiem bērniem, kuri mācās 

Smiltenē.  

Ligita Kukurāne ziņo, ka skolās ir bērni, kuri ir no daudzbērnu ģimenēm, no citiem novadiem 

un nesaņem atbalstu ēdināšanas nodrošināšanai, tāpēc paliek neēduši.  

A.Mežulis norāda, ka primārais ir tas, lai bērni būtu paēduši un šo jautājumu nepieciešams 

atrisināt steidzami. 

E.Roslovs precizēs bērnu skaitu līdz Finanšu komitejai. 

Diskusija par lēmuma atbalstīšanu. 

Juridiskā nodaļa izskatīs jautājumu, sagatavos grozījumus Saistošajios noteikumos un lēmuma 

projektu, ko apstiprināt domes sēdē, lai paralēli Saistošo noteikumu grozījumu pieņemšanas 

procesam jau varētu sniegt finansiālu atbalstu bērniem.  
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Atklāti balsojot ar 6 balsīm “Par”  (Ainārs Mežulis, Andris Abrāmovs, Astrīda Harju, Dainis 

Aļeksējevs,  Elgars Felcis, Gita Mūrniece) "Pret" – nav, "Atturas" – nav, 

Komiteja nolemj: virzīt uz Finanšu komiteju 

 

 
 

Sēde slēgta plkst. 10.33 
 

Sēdi vadīja 

Komitejas priekšsēdētājs     Astrīda Harju 

Sēdi protokolēja              Valda Pētersone  

 


